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Dagordning 

1. Årsmötet öppnas 
2. Val av mötesordförande och protokollförare 
3. Val av justerare tillika rösträknare 
4. Fastställande av röstlängd 
5. Fråga om årsmötet blivit stadgeenligt utlyst 
6. Godkännande av dagordningen 
7. Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse 
8. Ekonomisk redovisning 
9. Föredragning av revisionsberättelsen 
10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 
11. Val av styrelsens ledamöter och suppleanter 

Ordförande /   Övriga ledamöter / Suppleanter 
12. Val av revisor 
13. Val av valberedning 
14. Behandling av inkomna motioner 
15. Fastställande av verksamhetsplan 
16. Fastställande av medlemsavgift för kommande år 
17. Övriga frågor 

Mötesfunktionärer 

Mötesordförande och protokollförare 

Liselott Holm väljs till ordförande och Jenny Enevold till protokollförare. 

Justerare och rösträknare 

Agneta Högstadius och Maria Alskog väljs till justerare och rösträknare. 

Fastställande av röstlängd 

Närvarolistan beslutas gälla som röstlängd vid årsmötet. 

Årsmötet samlade följande närvarande medlemmar: 

 Anton Bergquist 
 Jenny Enevold 
 Martin Paju 

Maria Alskog 
 Carina Renberg 
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Anette Lövgren 
 Ulla Löfgren 
 Liselott Holm 
 Gudrun Nordborg 
 Lennart Frostesjö 

Agneta Högstadius 
 Emil Enbuska 
 Sandrine Revoire 
 Åsa Gylfe 

Stadgeenlig utlysning 

Årsmötets utlysning beslutas vara att betrakta som godkänd. 

Godkännande av dagordning 

Godkänns. 

Verksamhetsberättelse 2022 

Martin Paju föredrar verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2022 enligt i förväg utskickat 
dokument.  

Hemsidans webbadress är https://kollektivhusumea.org/ 

Ekonomisk redovisning 

Ulla Löfgren föredrar den ekonomiska redovisningen enligt i förväg utskickat dokument. Rättelse: Vid 
årsskiftet fanns 26 depositioner inbetalda på kontot och inte 27, vilket stod i verksamhetsberättelsen. 

Revisionsberättelse 2022 

Gudrun Nordborg föredrar revisionsberättelsen. Revisorerna rekommenderar att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet. 

Ansvarsfrihet för styrelse 

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 

Val av styrelsens ledamöter och suppleanter 

Ordförande 

Valberedningen föreslår omval av Liselott Holm för ytterligare ett år. Årsmötet bifaller detta förslag. 

Övriga ledamöter 

Sandrine Revoire föreslås väljas in i styrelsen på 2 år, vilket bifalles. Martin Paju, Jenny Enevold och Ulla 
Löfgren fortsätter sin sittande period ännu 1 år. 

Suppleanter 

Eva Alskog och Anton Bergquist föreslås som suppleanter för 1 år. Valberedningens förslag bifalles. 
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Val av revisor 

Kerstin Engström och Agneta Lundström föreslås för revisorsposterna för verksamhetsåret 2023. 
Förslaget bifalles av årsmötet. Kerstin utses att vara sammankallande. 

Val av valberedning 

Sittande valberedning, alltså Ulla-Greta Pettersson och Agneta Högstadius väljs av årsmötet om som 
valberedning för verksamhetsåret 2023. 

Inkomna motioner 

Medlemsavgift 

Liselott Holm föredrar styrelsens motion om införande av obligatorisk medlemsavgift. Årsmötet antar 
motionen med 12 ja och 2 nej. 

Årsmötet beslutar vidare om en komplettering till motionen med en familjerabatt. Styrelsen får i 
uppdrag att besluta om familjerabattens storlek.  

Åsa Gylfe påtalar att information om inbetalning av medlemsavgiften behöver finnas på föreningens 
webbsida. Mötet bifaller och ger styrelsen i uppdrag att se till att så blir. 

Gudrun Nordborg påtalar att stadgarna måste uppdateras i och med dessa beslut. Mötet bifaller även 
detta och ger styrelsen i uppdrag att formulera denna ändring. 

Fastställande av verksamhetsplan 

Liselott Holm föredrar verksamhetsplanen enligt i förväg utskickat dokument. Verksamhetsplanen 
fastställs av årsmötet. 

Fastställande av medlemsavgift för 2023 

Den individuella medlemsavgiften beslutas vara 150 kr per verksamhetsår. Styrelsen får uppdraget att 
besluta om familjerabatt, i enlighet med ovan protokollförda beslut. 

Övriga frågor 

Årsmötet föreslår att föreningen ägnar mer tid åt att söka projektstöd för enskilda medlemsaktiviteter 
eller utåtriktade aktiviteter. Detta bifalles, men kommer att kräva en arbetsinsats av fler praktiskt 
engagerade medlemmar. 

Årsmötet diskuterar också möjligheten att uppdatera vår informationsfolder för att ha något att dela ut 
när någon visar intresse för vår verksamhet. Även här utgör medlemmarnas engagemang 
förutsättningen för att uppgiften ska kunna genomföras.  

Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att i dialog med föreningsbyrån undersöka om stadgarna kan skrivas 
om för att gälla en mer generell samhällsnyttig verksamhet som är berättigad till föreningsstöd. 

Årsmötet avslutas 

 


